
Verslag van de vergadering van 21 augustus 2024

1.Opening en vaststellen agenda
Om 20.00 u opent Theo de vergadering.

Met kennisgeving afwezig: Frans Drilling, Inger van Dijk, Jan Karel Bos. Roy 
Luca komt misschien later op de avond.

Het is goed om na de zomervakantie bij te praten.
Er is alweer een nieuwe wijkkrant bezorgd. 
De bouw van de Rembrandtbrug gaat definitief niet door. Dit heeft ook in de 
krant gestaan. De financiële situatie van de gemeente Woerden is niet zoda-
nig rooskleurig dat er een brug kan komen. Theo heeft de voltallige gemeen-
teraad toegesproken. Hij vond het jammer dat er na 20 jaar debatteren nog 
steeds geen besluit genomen was. We worden nu ingehaald door de ver-
keersproblematiek in Woerden-Oost. Je ziet nu een tendens dat het lijkt alsof
het probleem in Woerden-West opgelost is en we gaan ons nu verplaatsen 
naar Woerden-Oost, want daar is de problematiek bijna nog groter met de 
Oudelandseweg en Utrechtstestraatweg. Voor de Steinhagenseweg is een re-
delijke oplossing bedacht. Woerden-Oost komt steeds meer in de belangstel-
ling. Theo heeft tegen de wethouder gezegd dat hij vermoedt dat Woerden-
Oost meer in de belangstelling komt, omdat provincie Utrecht meer belang 
heeft bij Woerden-Oost qua verkeersafwikkeling dan het westen van Woer-
den. Het westen zit met Zuid-Holland. Volgens Theo weet de provincie Zuid-
Holland niet precies waar Woerden ligt en wat de problematiek is. 
Theo verwacht dat er niet zo gek veel zal gebeuren op dat terrein aan de 
westkant van Woerden, maar de problematiek is er nog steeds en wordt de 
komende jaren zeker niet minder maar eerder meer.  
Aan de gemeenteraad is gevraagd of de verkeersafwikkeling in Woerden-
West onder de aandacht blijft. Verwacht wordt dat er niet veel aan gedaan 
zal worden. Theo blijft de ontwikkelingen volgen. Het enige is nu: hoe kun-
nen we het stuk Rembrandtlaan tussen de rotonde en de Blokhuisbrug veili-



ger maken, wat betreft gescheiden verkeer, langzaam verkeer en snelver-
keer. Die discussie zal misschien gaan beginnen, maar ook daar zal wel geen
geld voor zijn. Theo is er niet echt positief over. Hij heeft ook nog de ver-
keersvisie aangekaart, maar prioriteit ligt bij langzaam verkeer, fietsverkeer 
en daar is bij andere instanties dan de gemeente zelf wel geld voor te krij-
gen. Daar wil men fors op inzetten, maar verder dan dat komt het niet.

2.Verslag vergadering 12 juni 2024
Pag. 3: stand van zaken rondom het spreekuur van de wijkagenten. Daar is 
nog niets duidelijk over. Komt op de volgende vergadering aan de orde.
Rondvraag: geluid glasbakken: daar komt Ilse de volgende keer op terug.
Stoeptegels: Doortje: de wijkbeheerder heeft dat op verzoek gedaan, omdat 
de fietsen daar niet gestald konden worden. Er zijn dus meer stallingen ge-
maakt voor de bewoners.
Het verslag wordt verder goedgekeurd.

3.Mededelingen
Sociale wijkschouw van 19 juni: Jolanda vertelt dat er heel veel organisaties 
waren die keurig opgesteld stonden. Er werden  kunstwerkjes gemaakt 
waarbij men met elkaar in gesprek ging. Het was een goede zet om daar 
mensen aan het praten te krijgen. Binnen waren niet zoveel mensen die er 
gebruik van maakten. Het is soms moeilijk om over een drempel heen te ko-
men. De aanwezigen waren zeer enthousiast over de sociale wijkschouw. Het
zaadje is geplant en dat is ook voor de andere wijkplatforms interessant. 
Mensen vergaren kennis en gaan het ook verspreiden. Het is altijd afwachten
wat het gaat opleveren, maar het voelde goed.
Theo: je kon met een paar professionele organisaties in de voorbereiding 
aan de gang. Die namen veel werk uit handen. Hart Voor Woerden weet pre-
cies wie er uitgenodigd moet worden. Het is voor herhaling vatbaar. 
Eind september is er een bijeenkomst met alle voorzitters van de wijk- en 
dorpsplatforms en Mariette Pennaarts over dit onderwerp. 

•  Voorzittersoverleg Wijkplatforms
Theo was op een bijeenkomst, georganiseerd door Wijkplatform Binnenstad 
om mee te praten over de lichte frustratie die bij dat wijkplatform heerste. 
Mensen in het bestuur waren van plan om te stoppen, ze haalden er niet vol-
doende energie uit. Het is heel moeilijk om nieuwe vrijwilligers erbij te be-
trekken. Dat is een Woerden-breed probleem aan het worden. 
Er moet een wisselwerking zijn tussen het Wijkplatform en de gemeente 
Woerden. Men had met name slechte ervaringen over de gemeente naar het 
wijkplatform toe. Te laat/niet goed geïnformeerd etc. 
Het voorzittersoverleg van september gaat ook over deze problematiek. De 
gemeente Woerden denkt na over waar we met wijkgericht werken naartoe 
moeten. De vraag is: willen we door zoals de wijkplatforms nu functioneren 
of moeten er dingen bijgesteld worden, moeten er dingen anders. 
Het bestuur van De Plint ligt ook bijna op z’n gat. Kees gaat weg, Leo Slin-
gerland gaat het alleen niet doen. We zitten wat dat betreft in een negatieve 
spiraal. Er zijn te weinig mensen te porren om dit soort langdurige vrijwilli-
gersklussen op zich te nemen. Dit probleem zal de komende vergaderingen 



bij ons ook terugkomen.

4.Van en voor de Wijkagent
Jolanda is op vakantie. Als er iets is dan kunnen we haar of Stefan bellen.
Er zijn geen schokkende dingen waargenomen.  
Maurits: je moet je elektrische fiets niet stallen, want die wordt gestolen. 
Zelfs elektrische fietsen die aan de ketting liggen worden meegenomen.
Engelbert heeft een curieus idee opgelopen tijdens zijn vakantie: we klagen 
hier over de snelheid. In Pakistan leggen ze gewoon een stel stenen op de 
weg om de snelheid eruit te halen. Er staan geen borden, er is geen verlich-
ting en dat gaat toch altijd goed. 
Jolanda vd Spiegel: haar buurvrouw werd gebeld door iemand die zei dat hij 
van de politie was. Hij vertelde dat er in haar wijk 3 mensen gearresteerd 
waren en vroeg of ze dat gezien had. Toen ze meer wilde vragen, verbrak hij
de verbinding. Ze heeft toen zelf de politie gebeld, maar er was niemand die 
haar had gebeld. Je moet dus heel erg alert zijn, ook als iemand aan de deur
komt en zegt dat hij van de politie is, vraag dan eerst naar zijn legitimatie.

4.Vacature Secretaris Wijkplatform
We hebben nog steeds geen nieuwe secretaris. Theo heeft in de vakantie wat
mensen aangesproken. De meest voorkomende reactie is: dat is niks voor 
mij. Sommige mensen willen er wel eens over nadenken. Hij heeft nog hoog-
uit 2 mensen, misschien dat er eentje ja zegt. Theo wil het secretariaat er 
niet bij doen (agenda’s opmaken, de website onderhouden, correspondentie 
behandelen). Misschien weten anderen nog iemand. Theo heeft er geen goed
gevoel over. 
Je zou ook kunnen kijken naar een duoconstructie. John Bijleveld zou de 
stukken wel op de website kunnen plaatsen, maar iemand anders moet er 
dan voor zorgen dat hij een kant en klaar stuk krijgt.  
Engelbert: de mensen die hij heeft gesproken zitten al vaak in vrijwilligers-
werk, hebben een gezin en organiseren best wel heel veel.
Esther: heeft op school wat mensen gesproken. Die denken dat het een club 
van oude mannetjes is.
Theo: de jeugd uit de wijk zit hoofdzakelijk op de Willem Alexanderschool. 
Die ouders wonen hier dus ook. Misschien kunnen we de kans krijgen om bij 
een bijeenkomst te laten zien dat we geen oude mannetjes zijn en te vertel-
len wat het wijkplatform inhoudt. Theo wil er dan wel samen met Esther 
naartoe. 
Misschien kan er iets op publicatieborden geplaatst worden met een pakken-
de kreet: kom naar de wijkschouw, kom naar een vergadering. Je zou ook 
een mooi affiche kunnen ophangen met het jaarrooster en het dan het hele 
jaar laten hangen.

5.Werkbezoek Willem Alexander dd 3 juli 2024
De koning is in het Schilderskwartier geweest. Theo, Jolanda, Carol, Stef, In-
ger,  en de burgemeester hebben een gesprek met hem gehad over de soci-
ale cohesie. De sfeer was ontspannen, Willem Alexander was goed op de 
hoogte en vroeg de juiste dingen. Het gesprek duurde een half uur en is pri-
ma verlopen. 



6.Wijkfeest 28 september 2024

• Bemensing stand Wijkplatform 
Engelbert (11.00 u), Carol, Jolanda (lekker vroeg), Esther (ochtend), Jan Kle-
ne (weet het over 2 weken), Co (ochtend), Maurits (middag). 
Theo maakt een rooster.

Met Ria is de financiële kant doorgepraat. Het wijkfeest wordt voor een deel 
gesponsord door het Wijkplatform, het andere deel door de winkeliersvereni-
ging. Daarnaast worden nog sponsors gezocht. Wel is afgesproken dat het 
niet aan een persoon moet hangen, en het wijkplatform  moet inzage hebben
in wat er aan geld rondgaat. Er is een kleine reserve, maar het wordt steeds 
moeilijker, zowel om er vrijwilligers bij te houden als op financieel gebied. De
focus ligt voor kinderen op een leuke dag en de kramenmarkt. De bar brengt 
het meeste op en daarmee wordt de boel financieel draaiend gehouden, maar
het wordt wel elk jaar moeilijker.
Volgend jaar is het wijkfeest op 20 september 2025.

• Extra kosten voor de wegafsluiting
Ria zegt dat het financieel steeds problematischer word. Vroeger werd de 
straat door de commissie afgesloten. Vorig jaar heeft de gemeente dit nog 
door de vingers gezien. Nu is er nieuw beleid en moet er voor 1300 euro een 
bedrijf ingehuurd worden die de straat komt afzetten. Als we dat betalen dan 
is meteen de reserve weg en is het wijkfeest ter ziele.
Ria heeft al een mail gestuurd aan de gemeente. Ze gaat er nog met de be-
treffende ambtenaar over praten. Ilse geeft aan dat zij contact zal opnemen 
met Ria . 
Maurits heeft vanmiddag van Ria vernomen dat het bedrag gehalveerd was.
Het gaat al jaren goed en nu is er dit nieuwe beleid waar we het niet mee 
eens zijn.
De Plint gaat niet open tijdens het wijkfeest, terwijl het juist een belangrijke 
centrumfunctie heeft op zo’n evenement.
Maurits probeert morgen met Laura te praten en anders eventueel met Kees.

8. Jan Klene: de Energietransitie
De Bewonersvereniging Schilderskwartier Woerden (BVSW) heeft meer dan 
200 leden, bestaat 5 jaar en behartigt de belangen van de leden wat betreft 
de energietransitie. Wat kan wel en niet in de wijk, ook qua grondwaterpro-
blematiek. 
Jan is voorzitter van het bestuur en er is een ad interim penningmeester. De 
contributie is 10 euro per jaar. 
Via de gemeente is er contact met Stedin. Zo zijn bij het vervangen van het 
aardgasnet in de wijk leidingen neergelegd  die in de toekomst geschikt zul-
len zijn voor waterstof. 
Warmtenetten zijn voor onze wijk niet mogelijk. Op grotere dieptes wordt 
dan de kleilaag aangetast. Ook is het geen succes wat betreft de kosten die 
ermee gemoeid zijn. 
Er is een klankbordgroep van de gemeente waar Theo en Jan in zitten, maar 
ook afgevaardigden uit de andere wijken. Daar worden allerlei zaken uitge-
wisseld.



Er zijn in de afgelopen tijd infoavonden gehouden over warmtepompen en 
zonnepanelen, waar kennis en ervaring uitgewisseld werden.
Veel dingen worden van overheidswege teruggeschroefd. We weten niet 
waar het naartoe gaat, ook wat betreft de subsidiepot. De kennis op dit ge-
bied probeert de vereniging te verzamelen. Het zijn allemaal langere termijn 
dingen, maar je moet wel alert blijven op wat er speelt.
Jan doet een oproep: word lid van de vereniging! Het financiële plaatje is 
gunstig, daardoor is de contributie verlaagd.
Theo: de vereniging is ontstaan door de problematiek rond houtrot. Je krijgt 
mensen pas gemobiliseerd als er iets aan de hand is.
Theo: wat is de rol van de gemeente? Er zou hier een pilot komen in de wijk,
maar die is niet doorgegaan. 
Jan: gemeente heeft een beperkte capaciteit om hiermee aan de gang te 
gaan. De aandacht ging vooral naar Molenvliet. Daar wordt gekeken of het 
mogelijk is om een warmtenet te gaan ontwikkelen met restwarmte van ri-
oolzuivering. De gemeente is nu bezig om dit technisch uit te zoeken met 
betrokkenen uit de wijk.
Maurits: je leest veel negatieve dingen over warmtenet. 
Jan: in Den Haag en Rotterdam hebben mensen hoge maandlasten omdat ze
nu een warmtenet hebben. Wat het verbruik kunnen ze niet zelf controleren.
Het is dus niet gunstig en ook om technische redenen moeten we hier niet 
aan beginnen.
Theo ziet weinig ontwikkeling in het opvangen van groene stroom in collec-
tief verband. We hebben ooit een proef gehad met een batterij die op Tour-
noysveld stond. Toen de pilot was afgelopen hoorde je er niets meer over. 
We zoeken naar oplossingen voor ons zelf, maar zijn nog niet in staat om het
collectief te regelen.
Jan: je zou in de toekomst kunnen denken aan gezamenlijke opslag. Je kan 
het overschot aan energie ook omzetten in waterstof en die opslaan onder 
hoge druk of in vaste vorm, waardoor je die in de winter kunt gebruiken.
Nu moeten we dat gaan onderzoeken om het later in de steigers te zetten.
Co: kan je ook iets betekenen voor de VVE? We zijn bezig de flat te verduur-
zamen, maar daar hangt een behoorlijk prijskaartje aan.
Jan: er zijn nu ook 1 of 2 VVE’s lid van de vereniging. In de vereniging zitten
veel mensen en het is prima om daar eens over te praten. We zijn geen ge-
zamenlijke inkoopvereniging, maar we kunnen wel kijken wie goede ervarin-
gen heeft met bepaalde installateurs en dat kun je met elkaar delen. 

7. Voorbereiding info-avond Kruiskerk mbt renovatie Tournoysveld
Vorige keer hebben we het er ook uitvoerig over gehad. Theo heeft in de va-
kantie niets gehoord. Toezegging: er komt een algemene infoavond. Ieder-
een kan daar naartoe en zijn zegje doen. Kunnen we ook nog iets gezamen-
lijks doen, op een of andere manier een signaal afgeven? Echter niet over de
inhoud. De info-avonden van de gemeente zijn tegenwoordig inloopavonden 
en daar kan je niet echt je geluid laten horen. 
Co: wat is er met alle suggesties gebeurd? 
Theo: alles wat aan de orde is geweest wordt gedocumenteerd op een speci-
ale website. Je moet wel zelf op de website zoeken naar wat er besproken is.
Jan: in het voorjaar was er een presentatie van projectleiders Kerckebosch 



en de gemeente. De discussie verliep moeizaam om op goede manier met el-
kaar in gesprek te hebben. Belangrijk is: wat zijn onze vragen en hoe kan je 
die formuleren, zodat je beter gehoord wordt.
Theo: dit onderwerp moet voor de volgende vergadering geagendeerd wor-
den, als we dan niet te laat zijn. Met de info die we dan hebben kunnen we 
kritische vragen formuleren, waar de probleempunten zitten. 
Engelbert wil met Maurits langsgaan bij belanghebbenden in de wijk en het is
nog voor de vergadering uit, dat dan naar voren brengen. 
Theo: de wijkbewoners moeten dan niet het verkeerde verwachtingspatroon 
hebben van wat ze denken hier te bereiken in de wijkplatformvergadering. 
We hebben geen macht, maar zijn een doorgeefluik. Wel kunnen we helpen 
de goede vragen te formuleren. 
Maurits: is het een idee om een brief op te stellen om bewoners over te ha-
len? 
Theo zegt dat we zonder secretaris zitten, maar hij heeft geen zin/tijd om 
nog meer te doen. Hij is blij als we in het komende halfjaar de reguliere din-
gen kunnen blijven doen die op het programma staan. We moeten kijken 
wat haalbaar is. 
Ilse vraagt morgen wanneer de volgende infoavond is. Is het na de vergade-
ring van het Wijkplatform, dan agenderen we het op de agenda. 

8.Rondvraag
John: het huisvuil bij de ondergrondse containers bij de marktwinkel is een 
ramp. Vogels bijten de zakken stuk en het vuil komt op de straat terecht.
Doortje: het complex is van Cazas. Ze gaat er achteraan. De wijkbeheerder 
zal contact met John opnemen.
Hendrie: de gemeente zoekt een nieuwe burgemeester. Eind september 
komt er een profielschetsvergadering. Iedereen kan een enquête invullen op 
de website van de gemeente over waar de nieuwe burgemeester aan moet 
voldoen. 

9.Sluiting 
Om 21.50 u sluit Theo de vergadering.


